
Bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening tirsdag 22.10.2019 kl.20.00 

Hos Helle 

 

Tilstede: Helle, Dennis, Anne og Line 

Dagsorden 

1.Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

2. Referat fra sidst. 

Helle gennemgik seneste referat  

Helle sender endnu en mail om nedtagning af træskelet på 

hjørnegrunden 

3.Formandens meddelelser og aktuelle sager (Helle) 

a) Møde med beboere fra Roholmsområdet om udveksling af 

erfaring med Albertslund Kommune. Vi havde desværre den 

samme dårlige erfaring. AMC blev også vendt. 

b) AMC. Plan for flytning til Stadion. Indlæg ved 

kommunalbestyrelsesmøde 8/10. Indlæg sendt til Boye, efter 

dennes anmodning. Borgermøde kommer. Onsdag den 23. 

oktober kommer to fra de konservative på besøg i landsbyen til en 

walk and talk. Vi vil kontakte AIF, menighedsrådet og eventuelt 

Danmarks naturfrednings forening for at tage en snak om 

hvorledes vi kan overbevise AK om at AMC ikke skal placeres ved 

stadion. 

c) Status på Hjørnegrunden. Helle sender endnu en mail om 

nedtagning af træskelet på hjørnegrunden samt vedligeholdelse af 

grunden. Anne og helle laver en skrivelse til Gråkjær Arkitekter om 

indsigt i planerne for bebyggelsen. 

d) Trafikken i Herstedvester. Møde med kommunen fredag den 25. 

oktober kl. 13 på Rådhuset. 

e) Møde med øvrige landsbyer i kommunen. Vi laver en skrivelse om 

at vi ønsker en ensartet og fælles belysning for landsbyerne. 

Herudover ønsker vi en kontaktperson i forvaltningen, således at vi 

ved hvem vi skal henvende os til. Vi ønsker at lave 2-3 årlige 



møder med de andres landsbyers grundejerforeninger for at 

drøfte generelle problemstillinger og fælles interesser. Næste 

møde er 27. januar 2020 i Risby. 

 

4) IT 

Helle kontakter Frederik med henblik på adressedatabasen. 

5) Økonomi 

Dennis gennemgik økonomien. 

6: Næste møde – 22. januar 2020 

7: Evt.     

a) Julefrokost 22. november – afholdes ved Frederik? 

 

 

 


